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 Číslo materiálu: 10/1 

Komise: Komise pro bezpečnost Rady města Kutná Hora 

Datum:   19. 9. 2023, v 16:00 hodin 

Přítomni: 

 

Hosté: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Mgr. Vojtěch Smetáček, Milan Zelený, PhDr. Iva Pospíšilová, MUDr. Jan Havlovic, 

Jiří Klečák, MUDr. Petr Geřábek 

Ing. Mgr. Václav Mareček, Ing. Josef Viktora  

--- 

Petr Kalenda, Marie Pipková, Antonín Dušek 

Člen RM: Ing. Josef Viktora 

Příští jednání: 28. listopadu 2023 

 

1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

Rada města Kutná Hora 

 

bere na vědomí zápis ze 4. zasedání Komise pro bezpečnost ze dne 19. 9. 2023 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 
1. Prezence, přivítání a zahájení jednání 

2. Vyhodnocení činnosti Městské policie Kutná Hora od června 2023 do současnosti 

3. Projednání nákupu služebního automobilu pro Městskou policii Kutná Hora  

4. Různé a závěr 

______________________________________________________________________________ 

 

1. Prezence, přivítání a zahájení jednání 

  

Zapisovatelka komise Bc. Radka Vonšovská provedla prezenci přítomných členů. Předseda komise 

Mgr. Vojtěch Smetáček přivítal přítomné na čtvrtém zasedání komise v roce 2023 a předal slovo panu 

Marečkovi. 

Jednání bylo zahájeno v 16:00 hodin. 

 

 

2. Vyhodnocení činnosti MěP od června do současnosti 

 

Pan Mareček seznámil přítomné s činností MěP od června 2023 do současnosti: 

- personální obsazení k 19. 9. 2023 – tabulkový stav je 24 strážníků. 17 strážníků je v přímém 

výkonu služby, 3 pracovníci jsou ve vedení, 1 strážník podal výpověď k 31. 10. 2023. Průběžně 

probíhá výběrové řízení na pozici strážníka městské policie – spolupráce s Úřadem práce, www 

stránky, inzeráty, úřední deska. Proběhlo výběrové řízení – přihlášeno 9 uchazečů, převážně 

ženy. V současné době se nedaří naplnit tabulkové počty strážníků i přes zlepšení finančních 

podmínek. 

- jedno volné pracovní místo tzv. přechodáře – jedná se o dozor na přechodu v ulici Benešova u 

bývalé elektry Melecha. Zvýšil se zde pohyb dětí, které docházejí do ZŠ T. G. Masaryka z nově 

vzniklého sídliště.   

- během letních prázdnin proběhlo 7 kulturních akcí dozorovaných MěP  – např. Kutnohorské 

stříbření, Creepy Teepee, Dačického dvanáctka, Veteran rallye – akce proběhly bez závažných 

problémů, ze strany pořadatelů bylo organizačně dobře zajištěno. 
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- v rámci preventivně výchovné činnosti byla MěP na závěr školního roku požádána školami o   

provedení ukázek techniky a besed s dětmi – proběhlo 10 společných akcí. MěP obdržela 8 

děkovných dopisů od ředitelů ZŠ i MŠ. 

- z vyhodnocené statistiky (za 2 měsíce) by chtěl upozornit na neukázněnost řidičů, která má 

stoupající tendenci – 2x řízení bez řidičského průkazu, 3x zákaz řízení tzv. maření úředního 

výkonu, 7x alkohol, 4x drogy, věkový průměr zadržených osob je 30 let. 

- podařilo se dopátrat 14 autovraků – zjištěni majitelé a bylo odstraněno. 

- byly zadrženy 4 osoby, které byly v pátrání, měly být ve výkonu trestu – předány Policii ČR. 

- byl zjištěn černý odběr elektrické energie v ulici Bartolomějská u budovy bývalé Vojenské 

správy, kde žijí bezdomovci – předáno k řešení Policii ČR. 

- emailem byla na MěP Kutná Hora doručena stížnost od hypermarketu TESCO, kde se schází 

kutnohorská mládež a bezdomovci a dochází zde k poškozování fasád – grafity, ničení 

obvodového pláště budovy, krádeže elektroodpadu – MěP Kutná Hora zajišťuje a nadále bude 

zajišťovat zvýšený dohled u obchodního centra – jednotlivé případy jsou postupovány Policii 

ČR. 

 

 

3. Projednání nákupu služebního automobilu pro Městskou policii Kutná Hora  

 

Pan Mareček požádal komisi o podporu při nákupu nového osobního vozidla Škoda Karoq z důvodu 

výměny vozidla za Škoda Octavia a vysvětlil důvody pořízení nového automobilu.  

 

 

4. Různé a závěr 

 

-p. Smetáček- 

Poskytl informaci o přijímacím řízení k Policii ČR.  

Dotázal se na skladbu trestné činnosti, zda nedošlo ke zhoršení – p. Mareček sdělil, že situace je stabilní 

pouze upozornil na nárůst krádeží v obchodních domech. 

 

-p. Havlovic- 

Upozornil na vznikající ghetto bezdomovců v budově bývalé Vojenské správy v Bartolomějské ulici 

(10 – 15 osob), kde jsou obtěžováni kolemjdoucí osoby. Budova je v havarijním stavu. 

Povinností majitele objektu je jeho zajištění proti vniknutí cizích osob. 

 

 -p. Viktora- 

Informoval komisi o skutečnosti, že objekt bývalé Vojenské správy v Bartolomějské ulici je v současné 

době na prodej – bylo nabídnuto ke koupi Městu Kutná Hora. 

Stížnosti na rušení veřejného pořádku u herny Fanatic v Masarykově ulici – p. Mareček informoval o 

prováděných kontrolách MěP během letních měsíců a nebylo zde shledáno porušování zákona vyjma 

dvou případů. 

Proběhlo výběrové řízení na silniční úsekové měřící radary – zůstanou na stejných místech a bude 

pořízeno 5 ks informačních radarů. 

 

-p. Geřábek- 

Vznesl dotaz ohledně motorkářů a řidičů automobilů, kteří tzv. gumují ve večerních hodinách na 

parkovišti před obchodním centrem TESCO a ruší noční klid – p. Mareček sdělil, že je o tomto 

problému informován a vysvětlil, že MěP je určena na dodržování veřejného pořádku, ale v tomto 

případě se jedná o dopravní přestupky, které kompetentně spadají k řešení Policii ČR a požádal Policii 

ČR v Kutné Hoře o spolupráci – zatím nemá zpětnou vazbu. 
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-p. Zelený- 

Byl osloven obyvateli městské části Karlov, kteří poukazují na špatné parkování v obou směrech u 

obchodu „Večerka“ na Karlově a další problém je v ulici K Jakubu, kdy řidiči parkují vozidla na 

chodnících a nemůžou projít maminky s kočárky – p. Mareček zjedná nápravu.  

 

 

Jednání ukončeno v 17:35 hodin. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

Návrh Komise pro bezpečnost projednat postup řešení problému s budovou bývalé Vojenské správy 

v Bartolomějské ulici – zorganizovat jednání s majitelem objektu, vyzvat ho ke zjednání nápravy a 

upozornit ho na vzniklá rizika s tímto objektem.    

 

Komise pro bezpečnost doporučuje a podporuje nákup osobního vozidla pro potřebu Městské policie 

Kutná Hora. 

 

Komise pro bezpečnost navrhuje projednat změnu systému a pravidel průjezdnosti městem v zóně 

ulicí Husova přes Palackého náměstí a Tylovy ulice. 

 

 

 

4) Reakce rady města: 
 

 

 

 

 

 

Zapsal: Bc. Radka Vonšovská  

Elektronicky ověřili: přítomní členové komise 


